

停留簽證延期申請

Apply for a Visitor Visa Extension

➤ 所需文件 (Required documents)

- 外國人居(停)留案件申請表 (Multiple-Purpose Application Form for Foreigners)
- 護照正本 (A passport with Visitor visa)
- 華語中心在學證明 (An Enrollment Verification of THU)
- 華語中心出席記錄 (An attendance record, but the first time extension does not need to submit the attendance record.)
- 費用：免費 (Free)

➤ 申請條件及說明 (Requirements & Notes)

1. 核發單位：入出國及移民署台中第一服務站 National Immigration Agency – Taichung Service Office
2. 持 60 天以上之停留簽證入境，且未加蓋不准延期，有事由需繼續停留者，於停留期限屆滿前 15 日內，檢具相關證明文件向受理單位申請。
The applicant who holds at least 60-day visitor visa without a stamp of no-extension. The applicant shall apply for extension within 15days before the expiry date of their visitor visa. Foreigners who authorize an agent shall submit an authorization statement on the application form or attach an authorization letter.
3. 停留期間，均自入國翌日起算。
The duration of stay starts from the day following arrival.
4. 持落地簽證或以免簽證方式入國者，不得申請延期。
Those who hold landing visa or visa-exempt to enter Taiwan may not apply for extension.
5. 每次延期不得逾原簽證許可停留日期之期間。總計停留期間不得逾 6 個月或 180 日。
Each extension must not exceed the originally permitted period on the visa. The cumulative length of stay must not exceed six months or 180 days.
6. 超過 6 個月或 180 日，因不可抗力其他重大事故須延期停留者，應向停留地入出國及移民署服務站，事先提出申請。
In case of forces major or other major events and the stay period may exceed six months or 180 days, the visitor visa holder shall go the local NIA' s service center and apply for extension in advance.